



PROTOKOLL STYRELSEMÖTE VINIR ISLANDSHÄSTFÖRENING 14 augusti 2025

Närvarande

Jan Berntsson
Lina Gustavsson
Manuela Gustavsson
Tuija Riuttanen
Karin Andersson
Cecilia Ericsson
Hanna Lundqvist
Malin Rask
Åse Arnvik

Frånvarande

Amanda Hagberg

Mötets öppnande

Jan öppnade mötet.

Dagordningen

Godkänd, publicerad i styrelsens fb-grupp.

Val av justerare

Karin Andersson valdes till justerare.

Närvaro

Närvaro se ovan, mötet är beslutsfälligt.

Föregående mötesprotokoll

Godkänt.

Ekonomi

- Uppdatering; allt ok, inväntar några fakturor.
- Ekonomiutbildning; beslut att Cecilia går en utbildning i bokföring och företagsekonomi. Cecilia tar fram utbildning, ev ngn ytterligare som deltar. Bidrag från SISU kommer sökas.

Föreningens sektioner

Tävling

a. Träningstävling

Ytterligare en påminnelse om träningstävlingen den 28 augusti läggs ut på hemsida/sociala medier för att försöka få några fler deltagare.

b. KM

I nuläget få anmälda, sista anmälningssdag är 12 september. Info ut till medlemmarna via Tina R om tävlingen, Jan fixar. Uppmaning att lämna in vandringspokalerna läggs ut på hemsidan.

Ungdom

- a. **Projekt lag SM 2026**; projektet uppstartat i samband med årets lag SM på Säve, deltagare kommer vara 4-8 st. Teori och praktiskt träning under hösten för deltagarna under ledning av Bella Rinaldo. Bidrag är sökt för att täcka del av kostnader.

Fritid

Planerade/pågående aktiviteter

- a. Ryttarmärken; några moment kvarstår.
- b. Uteritt; hos Majsan i Förlanda den 6/9.
- c. Fallkurs; ytterligare tillfälle kommer under hösten, Amanda fixar igen.
- d. Andra planerade aktiviteter; **kurs i hovvård, kurs/föreläsning i hästvelfärd, kurs i kroppskontroll** ledd av fysioterapeut (sitts- och balans), **sticknings-träffar** kommer senare i höst/vinter.

Övriga frågor

- Skall vi bli medlemmar i föreningsalliansen Vestur ? Föreningen avvaktar med medlemskap.
- Hemsidan; Lina jobbar vidare med den.
- 10-års jubileum; en inbjudan ut till medlemmarna angående planeringsmöte som blir den 31/8.
- Hur skall vi få fler deltagare på våra aktiviteter? Ett sätt kan vara att vi blir bättre på att lägga ut och visa/dokumentera våra aktiviteter.
- Försäkring; behöver föreningen även kollektivförsäkring? Jan kollar, så avvaktar med inbetalning.
- Fritidskort; Jan har ansökt.

Nästa möte (plats & tid)

Måndag 1 september kl. 19:00 på Sinntorp.

Mötet avslutas

Vid protokollet: *Åse Arnvik*

Justerat: via mejl av Karin Andersson